
Dagsorden for kollegierådsmøde 
Den 17-10-2018 kl 18.30 

 

1. Fremmødte. 

2. Christina 3128, Thomas 1131, Peter 1340, Martin og Amanda 2011 

3. Gæster. 

Rasmus Rasthøj 3104, Philip Sørensen 3314 

4. Afstemning om lukkede punkter. 
Lukket punkt 
Appel fra Philip Sørensen er lukket. 
Post fra Lia Vera er lukket. 

5. Godkendelse af referat 

Referat 01-10-18 godkendt. 

6. Post. 

a. Ansøgning fra Brygudvalget 

Brygudvalget ønsker at købe større mængder malt, humle og gær 

ind, for samlet at kunne få det billigere, for så at sælge det videre til 

bryggere. Der er ingen umiddelbar plan for håndtering af salget. 

Argumentet er at man som ny brygger nemmere kan komme i gang 

hvis råvarerne er tilgængelige. Brygudvalget foreslår selv at 

administrere salget igennem egen kasserer, eller gøre det igennem 

Rådet. Det foreslås at videresalg kan foregå med fortjeneste. 

 

Peter mener at hvis sådan noget indkøbes, skal det låses af for at 

undgå tyveri. Der skal også være styr på bilag ift. betaling. 

Thomas er skeptisk ved tanken om salg med fortjeneste. 

Brygudvalget kan godt garantere at der er en kassér. 

 

Rådet er enige om at det er en god ide at have ingredienser 

liggende, og at der i så fald skal være en kasserer der fører 

regnskab, og at penge hentet ved salg af ingredienser skal 

overføres til Rådet hvert kvartal. Rådet tillader at prøve 

stregsystem an underforudsætning af ovenstående, og at betaling 

sker med det samme, og hvis Barudvalgets mappe og vedtægter 



bliver opdateret, samt hvis Rådet modtager et udkast til deres 

betalingsseddel. Låsen til bryglokalet skal i øvrigt nulstilles. 

b. Lukket punkt 

c. Lukket punkt 

d. Lukket punkt 

e. Ansøgning fra Pamperudvalget 

Simon Pontoppidan ønsker at søge om 1718kr til pynt til årets 

pamper. 

Rådet godkender dette. 

 

7. Nyt siden sidst. 

a. Hjemmeside 

Hjemmeside mv. er betalt, da det hele var udløbet. Lagerplads til 

hjemmesiden er betalt for de næste to år, domænet er betalt årligt. Vi skal 

have et NemID til vores CVR-nummer for at kunne logge på DK-Hostmaster. 

Peter kigger på det. 

 

8. Konto Update. 

Der er ca. 200.037kr på kontoen. 

9. Oprydningsdag i kælder og depot 

Oprydning i kælder er gået fint. Vi glemte at tage depotet. Dette er ikke i 

orden og skal tages næste gang. 

10. Lagring af billeder. 

Andreas mener det er bedst at bruge onlineløsninger. 3TB hos Dropbox 

koster 75kr/md. Rådet er enige om at købe dette. Peter og Amanda kigger 

på det. 

11. GDPR 

Peter forklarer reglerne ift. Rådet: Vi skal slette folk når data ikke er 

nødvendigt længere, og folk skal kunne bede om at blive slettet når vi ikke 

har nogen grund til at opbevare deres data. Hvis vi vil have noget mere 

konkret, kan vi følge Kristiansdals retningslinjer. 

Vi skal overveje om vi vil have et punkt om det indsat et sted. 

12. Kæledyrsliste 

Thomas og Christina har lavet en liste, vi mangler stadig ca. 14 lejligheder.  

13. Poolbord 



Vi afventer et nyt tilbud. 

14. Adobelicens 

Skubbes til næste gang. 

15. Barens Regnskab 

Skubbes til næste gang. 

16. Husorden 

Thomas foreslår at indføre en paragraf: Kollegianere skal til enhver tid overholde 

regler samt varetage pligter fastsat på demokratisk vis af de fælleskøkkener som de måtte 

tilhøre. 

og 

  

Køkkener fastsætter deres interne regler på demokratisk vis så længe at kollegianerrådet finder disse 

rimelige 

 

17. Generalforsamling 7. november. 

Peter flytter ud til februar og stiller derfor ikke op igen.  

Status er som ser ud: 

 

Der er to 1-årsposter på valg og fire toårs. HC er den eneste som ikke er på 

valg. Det forventes ar Amanda og Martin genopstiller. 

 

Vi skal have lavet opslag på Facebook. 

18.  Lydudstyr på Huset 

Skubbes til næste gang 

19. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

28/10. 18.30 

20. Punkter til næste gang. 

a. Baren 

b. Opdatering af dispensationsansøgning (tilføj e-mail) 

c. Velkomstfolder 

d. Poolbord 

e. Adobelicens 

f. Lydudstyr 

g. Generalforsamling 

21. evt.  



Vi har ikke hørt noget angående larm fra vaskemaskiner. 

 

Thomas er ved at kigge på muligheder for at oprette et flagudvalg. 

  


